
Møteinnkalling

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: Rom 2 og 3, Storfjord rådhus
Dato: 09.03.2010
Tidspunkt: 09:00

Eventuelt forfall må meldes snarest på tlf. 77 21 28 00 eller pr. e-post til 
post@storfjord.kommune.no.  
Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed.

Orientering v/Statskog kl. 13.00 – framdrift av intensjonsavtale mellom Storfjord kommune og 
Statskog.

Hatteng, 02.03.2010

Hanne Braathen (s.) Klara Steinnes
ordfører sekretær
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 Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 9/10 Referatsaker kommunestyret 9. mars 2010 2009/6156

PS 10/10 Arbeidstilsynets vedtak om pålegg - oppfølging 
av pålegg nr. 2

2009/9850

PS 11/10 Valg av meddommer 2009/10328

PS 12/10 Behandlingsutvalgets og anbudkomiteens mandat 2010/637

PS 13/10 Orientering - framdrift av intensjonsavtale 
mellom Storfjord kommune og Statskog

2010/1102
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Storfjord kommune Arkivsaknr: 2009/6156 -1

Arkiv: 033

Saksbehandler:  Klara Steinnes

Dato:                 25.02.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
9/10 Storfjord Kommunestyre 09.03.2010

Referatsaker kommunestyret 9. mars 2010

Rådmannens innstilling

Sakene ble referert.

Saksopplysninger

1. Ishavskysten friluftsråd – protokoll fra styremøte 18.02.2010
2. Pressemelding fra KS – ny IA-avtale
3. Brev fra Nord-Troms Regionråd av 25.02. – ”likhet i inntektssystemet for kommunene i 

tiltakssonen Nord-Troms og Finnmark”
4. Halti kvenkultursenter IKS – årsmelding 2009
5. Ishavskysten friluftsråd – møtereferat fra dialogmøte 08.01.2010
6. KS – Earth hour – din kommune med i verdens største klimakampanje
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Storfjord kommune Arkivsaknr: 2009/9850 -6

Arkiv: 440

Saksbehandler:  Hanne Braathen

Dato:                 20.01.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
8/10 Storfjord Formannskap 27.01.2010
10/10 Storfjord Kommunestyre 09.03.2010

Arbeidstilsynets vedtak om pålegg - oppfølging av pålegg nr. 2

TIL KOMMUNESTYREMØTE 9.MARS 2010

Vedlegg: Rådmannens arbeidsavtale
Formannskapsvedtak sak 23/09
Handlingsplan utarbeidet av S.H. Meyer
Tiltak risikovurdering utarbeidet av S.H. Meyer

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 27.01.2010 

Behandling:

Forslag fra Arvid Lilleng:
Inger Heiskel erklæres inhabil og fratrer i behandling i sak 8/10.
Varamann Terje Malin tiltrer møtet.

Inger Heiskel fratrådte møtet under behandling av habilitetsspørsmålet.

Forslaget fra Arvid Lilleng ble tatt opp til votering.
Forslaget ble forkastet med 3 mot 1 stemme.
Inger Heiskel ble erklært habil.

Inger Heiskel tiltrådte møtet.

Forslag fra Veronika Bakke og Arvid Lilleng:
Saken ankes til kommunestyret.

Forslag fra Inger Heiskel:
Saken oversendes kommunestyret til et ekstramøte i mars 2010.
Saken er ikke realitetsbehandlet i dagens møte 27.01.2010.

Veronika Bakke og Arvid Lilleng trakk sitt forslag.

Forslaget fra Inger Heiskel ble enstemmig vedtatt.
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Vedtak:

Saken oversendes kommunestyret til et ekstramøte i mars 2010.
Saken er ikke realitetsbehandlet i dagens møte 27.01.2010.

Ordførers innstilling:

1. Storfjord formannskap tar saken til orientering.
2. Storfjord formannskap sak 23/09, pkt. 3 oppheves. 
3. Prosessen med å rekruttere ny rådmann starter fra det tidspunkt rådmannen selv sier opp 

sin stilling i Storfjord kommune.

Saksopplysninger
Storfjord formannskap vedtok å ikke realitetsbehandle saken 27.januar 2010, og vedtok videre å 
oversende saken til kommunestyret til et ekstramøte i mars 2010.

Bakgrunn for saken er Arbeidstilsynets rapport av 29.7.2009, pålegg nr. 2 der det heter:

”Virksomheten må kartlegge arbeidsmiljøet med fokus på samarbeidsklimaet mellom 
rådmannen og medarbeidere på rådhuset, vurdere risiko for uheldige belastninger og utføre 
eventuelle tiltak for å redusere risikoen, jf arbeidsmiljøloven § 3-1(2)c, jf § 4-1(2).
Frist for å gjennomføring: 15.10.09
Vilkår for å anse pålegget for oppfylt:
Dokumentasjon med beskrivelse av hvordan kartleggingen er utført, hvordan virksomheten har 
risikovurdert det som kom fram og eventuelle tiltak som er iverksatt må sendes Arbeidstilsynet 
innen angitt frist.”

Det har vært engasjert ekstern konsulent til å gjøre dette arbeidet. Det er utarbeidet 
handlingsplan og gjort risikovurdering og foreslått tiltak. Denne ble lagt fram for formannskapet 
27.01.10.

Tiltaksdelen inneholder 13 kulepunkt og er vedlagt saken.
Når det gjelder kulepunkt 1, 2, 3, 11, 12 og 13 er det nedsatt arbeidsgruppe som jobber med 
disse punktene. De skal være ferdige med sitt arbeide 1.mars då. Deretter skal det ut på høring 
til avdelinger/etater og tillitsvalgte, og skal behandles av kommunestyret 14.april då.
Kulepunkt 4 – behandles av kommunestyret i dagens møte 9.mars då. Ekstern konsulent 
redegjør for kommunestyret.
Kulepunkt 5 og 6 er behandlet av formannskapet 27.01.10, formannskapssak 7/10.
Kulepunkt 7, 8, 9 og 10 skal være ferdig i løpet av 2010 (kommuneplanen). Det ligger også i 
formannskapssak 7/10 – rådmannens arbeidsoppgaver.

Handlingsplanen, risikovurderingen med tiltak og hvordan tiltakene oppfølges er oversendt 
Arbeidstilsynet. Det er pr. dato ikke kommet tilbakemelding fra Arbeidstilsynet på dette, men 
det antas at det vil komme ny frist med dato etter kommunestyrets møte 14.april 2010.

FORMANNSKAPSMØTE 27.01.2010 I JANUAR
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Vedlegg: Oversikt over oppgaver som skal gjennomføres i 2010-2011.
 Diverse mediaoppslag – se saksopplysninger.

  Brev fra rådmannen datert 19.11.09
 Arbeidsavtale rådmannen

Ordførerens innstilling til formannskapsmøte 27.01.2010:
1. Storfjord formannskap tar saken til orientering.
2. Storfjord formannskap sak 23/09, pkt. 3 oppheves. 
3. Prosessen med å rekruttere ny rådmann starter fra det tidspunkt rådmannen selv sier opp 

sin stilling i Storfjord kommune.

Saksopplysninger

Oppfølging av Arbeidstilsynets rapport har vært behandlet av Storfjord formannskap den 
27.10.09 og den 25.11.09.

Storfjord formannskap vedtok den 27.10.09 at formannskapet v/ordfører gir rådmannen klar 
prioritering av arbeidsoppgaver som allerede er bestilt og setter frist for når dette skal leveres.
Denne oversikten er utarbeidet, og det er satt tidsfrist for når arbeidsoppgavene skal være 
gjennomført. Rådmannen og etatene har utarbeidet oversikt over arbeidsoppgaver i 2010. Denne 
behandles som egen sak i dagens formannskapsmøte 27.01.2010.
Videre vedtok Storfjord formannskap at rådmannen og ledergruppa får støtte/coaching i denne 
perioden. Formannskapet engasjerte Sidsel H. Meyer til dette arbeidet.
Sidsel H. Meyer har hatt to fellesmøter med ledergruppen og to individuelle samtaler med hver 
enkelt leder med unntak av kst. leder av drift Erling Lund som hun har hatt en individuell 
samtale med. Det er gjennomført individuell samtale med rådmannen.
Storfjord formannskap vedtok under samme sak, pkt. 3, at prosessen med å rekruttere ny 
rådmann starter i 2010 av formannskapet.
I etterkant av formannskapets møte har det vært avisoppslag i Nordlys den 29.10.09, 30.10.09 
og 27.11.09, i Framtid i Nord 31.10.09, samt e-post fra Framtid i Nord av 11.11.09 og oppslag i 
Kommunal Rapport 5.11.09 hvor det framgår at Storfjord kommune er på leting etter ny 
rådmann og at ”omstridt rådmann trakk seg fra avtale – nekter å gå av”.

Det er inngått skriftlig senioravtale med rådmannen for perioden 1.9.09 – 31.08.10. Denne 
avtalen omhandler hvilke virkemidler rådmannen ønsker å benytte seg av i forhold til sin 
seniorpolitiske avtale, og ikke når rådmannen skal slutte i sin stilling. Storfjord kommunestyre 
vedtok den 21.09.09 under sak 70/09 Seniorpolitisk plan – evaluering. I Storfjord 
kommunestyrets møte 16.12.09 under sak 90/09 ble pkt. 6 i seniorpolitisk plan endret. Tidligere 
het det at: …”For denne gruppen innføres nytt verktøy – 100/120-ordning - …” I desember ble 
dette punktet strøket. Seniorpolitisk avtale med rådmannen ble inngått før pkt. 6 ble vedtatt 
strøket av kommunestyre 16.12.09. I medarbeidersamtale med rådmannen har rådmannen 
antydet at han antakelig vil gå av i løpet av høsten 2010. En medarbeidersamtale er ikke en 
oppsigelse fra noen av partene.
I brev fra rådmannen datert 19.11.09 går det fram at rådmannen ønsker å jobbe fram til fylte 65 
år. Han skriver at dersom det skulle være slik at kommunen ønsker å avikle han, så er dette 
regulert i inngått arbeidsavtale.

Vurdering

Arbeidsmiljølovens kap 15 har bestemmelser i forhold til oppsigelse; det innbefatter drøfting, 
formkrav, oppsigelsesfrister, virkninger av formfeil og vern mot usaklig oppsigelse. Også 
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Hovedtariffavtalen § 3 har bestemmelser om oppsigelse. I arbeidsavtalen som er inngått med 
rådmannen står det at krav om en eventuell fratredelse skal avgjøres av kommunestyret med 2/3 
flertall. Videre er det inngått avtale om etterlønn i 24 måneder med tillegg av arbeidsgivers 
andel av pensjonskostnadene.
Ordfører har konferert med kommunens advokat i forhold til rådmannens arbeidsavtale.

Det er ikke saklig grunn til oppsigelse, og det er heller ikke grunnlag for å gi advarsel til 
rådmannen da formannskapets pkt. 1 under sak 23/09 er under planlegging/gjennomføring. 
Videre blir det nå gitt støtte/coaching slik at det skal gi grunnlag for at rådmannen og 
ledergruppen vil fungere bedre. Det jobbes også med en annen struktur på ledergruppa og 
ledermøtene.

Det som er viktig nå er at det jobbes videre med felles forståelse, åpenhet og veien videre. Det 
siste innbefatter hvilken rådmann/rådmannsstil Storfjord kommune har behov for i framtida.

Sidsel H. Meyer vil legge fram status pr. januar 2010 i dagens formannskapsmøte.
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Storfjord kommune Arkivsaknr: 2009/10328 -1

Arkiv: 033

Saksbehandler:  Klara Steinnes

Dato:                 16.02.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
11/10 Storfjord Kommunestyre 09.03.2010

Valg av meddommer

Rådmannens innstilling

Som meddommer for perioden fram til 30.04.2012 velges Ninni B. Møller.
Ninni B. Møller er forespurt og har sagt seg villig til å inneha vervet.

Saksopplysninger

Solveig Nymo fikk fritak fra sitt verv som meddommer i Nord-Troms tingrett i 
kommunestyresak 7/10.

Storfjord kommune må velge ny kvinnelig meddommer for perioden fram til 30.04.2012.
De som er med i meddommerutvalget for perioden er:
Anne Lise Karlsen, Nancy Auka, Anne Wiik Hansen, Åshild Kiil Silli.
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Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/637 -1

Arkiv: 033

Saksbehandler:  Hanne Braathen

Dato:                 25.02.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
12/10 Storfjord Kommunestyre 09.03.2010

Behandlingsutvalgets og anbudkomiteens mandat

Vedlegg
1 Kontrollutvalgets behandling av sak 21/09: Behandlingsutvalgets og anbudkomiteens 

mandat

Rådmannens innstilling

1. Kommunestyret godkjenner de transaksjoner som er gjort i behandlingsutvalget t.o.m. 
02.11.2009.

2. Kommunestyret forutsetter at kommunens delegasjonsreglement overholdes.
3. Kommunestyret gir fullmakt til Styret for plan og drift til å utarbeide og godkjenne det klart 

og konkret mandat for behandlingsutvalget.

Saksopplysninger

Kontrollutvalgets behandling av sak 21/09 i møte 02.11.2009 følger vedlagt.

KONTROLLUTVALGETS SAKSUTREDNING:

1. BAKGRUNN FOR UNDERSØKELSEN

Saken kom opp i kontrollutvalget i forbindelse med at behandlings-/anbudsutvalget hadde 
behandlet og gitt konsensjon i forbindelse med en eiendomsoverdragelse. 

Kontrollutvalget behandlet saken første gang under sak 18/08 b) DRØFTINGSSAKER - i møte 
18.02.08 der saken ble satt under observasjon.

I møtet 10.03.08 ble følgende protokollert i sak 27/08 - ORIENTERING OM 
KONSESJONSSAKEN:

Behandling:
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Saken ble tatt opp i møtet.
Brev fra driftsstyrets leder (referert i driftsstyrets møte 19.02.08) og brev av 02.03.08 fra Elna 
Karlsen ble framlagt i møtet.
Ordfører Hanne Braathen møtte og orienterte.

Det er i hht delegasjonsreglementet styret for plan, drift og utvikling som har fullmakt til å 
avgjøre konsesjonssøknader jfr. kap 5, pkt 6. Kommunestyret har også gitt dette styret fullmakt 
til å videredelegere myndighet til underutvalg. 
Det er ikke foretatt videredelegasjon fra styret til behandlingsutvalget hva gjelder avgjørelse i 
konsesjonssaker og dette beklager ordføreren. Saken vedrørende konsesjon vil bli tatt opp i 
første møte i styret for plan, drift og utvikling for å rette opp dette.

Vedtak:

Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering.

Saken kom på nytt opp i kontrollutvalget i møte 01.09.08 under referatsak 29/08 E i forbindelse 
med skriv fra Elna Karlsen og utvalget vedtok følgende:

Til sak E:
Kontrollutvalget ber administrasjonssjefen skriftlig redegjøre for delegasjonsvedtaket og 
behandlingsutvalgets formaliserte mandat.

Saken ble ikke besvart og kontrollutvalget vedtok følgende i sak 47/08 Referatsak C i møtet 
17.11.08:

Kontrollutvalget ber om at administrasjonen oversender kopi av samtlige protokoller fra 
behandlingsutvalgets møter fra opprettelsen i 2003 og fram til og med 08.04.08.

Kontrollutvalget ber videre om en skriftlig redegjørelse fra ordføreren om hvordan saker som er 
behandlet i behandlingsutvalget er videreformidlet/behandlet av driftsutvalget. Det vises her til 
ordførerens redegjørelse i kontrollutvalgsmøte 10.03.08 vedrørende sak 27/08.

K-Sekretariatet mottok svar fra ordføreren med de fleste av de etterspurte protokollene 29.04.09.

Da noen av de etterspurte protokollene manglet, bl.a vedtaket om konsesjon, valg av 
anbudsutvalg og mandatet til behandlingsutvalget, tok K-Sekretariatet kontakt med driftssjef 
Steinar Engstad og ba om å bli tilstillet disse. Det ble gitt lovnad om dette, men protokollene er 
per dato ikke mottatt.

2. HISTORIKK/FAKTA

I sak 0096/03 i møte 24.11.03 vedtok driftsstyret følgende:

Som behandlingsutvalg for Plan- og Drift velges:
Odd Geir Fagerli
Per Aronsen

Vara: Jan Ole Berntsen
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I vedtaket er det ikke gitt noe mandat til utvalget, men i saksutredningen er det nevnt to typer 
avgjørelser som utvalget kunne behandle:

1. saker angående felling av elg etter skadeskyting og 
2. avgjørelser etter § 6 i lov om motorferdsel.

Behandlingsutvalget har i årene etter valget behandlet en rekke saker som gjelder lov om 
motorferdsel. 

I driftsstyrevedtak 0111/03 Valg av fast byggekomite og fast anbudskomite er følgende 
protokollert:

Faste medlemmer til byggekomiteen:
Odd Geir Fagerli
Sigmund Steinnes

Varamedlemmer:
Bodil Aasmundstad
Per Aronsen

Rådmannen eller den han formynder bør utpeke et representant fra administrasjonen til 
byggekomiteen. I tillegg skal hvert enkelt byggeprosjekt ha en representant i byggekomiteen.

I saksoverskriften er også valg av fast anbudskomite nevnt, men vedtaket omfatter ikke dette.

Sigmund Steinnes har han i ettertid søkt om fritak fra vervet og Per Aronsen er angivelig valgt 
inn som fast representant i byggekomiteen. Protokoll fra dette vedtaket er ikke mottatt.

Følgende framlagte saker etter 2003 og fram til 08.03.2008 har vært avgjort av  
”anbudskomiteen”:

TILBUD GRUS 2004
DS 0065/04

SALG AV KOMMUNAL BOLIG PÅ ELVEVOLL – ANTAKELSE AV BUD.
DS 0031/05 OG DS 0032/05.
Salgspris 450.000,-. Eks kl mva.

Dette er ikke en anbudssak, men salg av kommunal eiendom og burde i hht kommunens 
delegasjonsreglement sannsynligvis vært behandlet av kommunestyret.

TILBUD ASFALTERING 2005 ANTAKELSE AV TILBUD
DS 0087/05
Asfaltering Tverrdalsveien  kr 1.108.502 inkl mva.
Asfaltering Hatteng skole kr 151.163,- inkl mva.

TILBUD BRØYTING AV KOMMUNALE VEGER OG PLASSER 2005 – 2008.
TILBUDSANTAKELSE BRØYTERODE HORSNES                     DS 0094/05
TILBUDSANTAKELSE  BRØYTERODE HATTENG                   DS 0099/05
TILBUDSANTAKELSE  BRØYTERODE SIGNALDAL               DS 0100/05
TILBUDSANTAKELSE  BRØYTERODE OTEREN                      DS 0101/05
TILBUDSANTAKELSE  BRØYTERODE SKIBOTN                     DS 0102/05
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TILBUDSANTAKELSE  BRØYTERODE STRØING SKIBOTN   DS 0104/05
TILBUDSANTAKELSE  BRØYTERODE STRØING INDRE STORFJORD OG DALENE DS 
0105/05

ANBUD BOLIG SKIBOTN – ANTAKELSE AV ANBUD
004887/06 – 613    kr. 2.855.000,- inkl mva.

ANTAKELSE AV TILBUD PROSJEKTERING TRYKKØKNINGSANLEGG SKIBOTN 
MED TILHØRENDE HØYDEBASSENG SAMT VEI, VANN OG AVLØP I 
SOMMERSETHLIA BOLIGFELT   DS 0090/06   kr 113.160,- eks. mva.

 
SØKNAD OM KONSESJON PÅ ERVERV AV GNR. 54 BNR. 60 I STORFJORD.

Her konstaterte driftsstyret i møte 19.02.08 at behandlingsutvalget ikke hadde fullmakt til å 
behandle saken. Denne ble så tatt opp som egen sak i driftsstyret i møte 08.04.09 og endelig 
avgjort. (sak 0063/08). Det er imidlertid stilt spørsmål om habiliteten til utvalgsmedlemmene 
ved behandling av denne saken uten at sekretariatet har gått inn i denne problemstillingen.

BEHANDLINGSUTVALG/ANBUDSUTVALG

Saken ble tatt opp direkte i møte i driftsstyret 19.02.09 og endelig vedtatt i møte 08.04.09 i sak 
0049/08:

Antall medlemmer i behandlingsutvalget skal være 3 ihht forholdstallsvalg.

Utvidelsen vurderes etter 1. mai 2009 om ordningen fungerer fleksibelt nok.

Som 3. medlem velges Kåre Eriksen.

Mandatet for behandlingsutvalget omfatter lov om motorferdsel, viltloven. I forhold til 
anbudskomiteen gis fullmakt til å anta anbud, hvor saker ikke kan vente til ordinært 
driftsstyre. Dette gjelder kurante saker.

Det er ikke definert hva som er kurante saker.

3. VURDERING

BEHANDLINGSUTVALGET (valgt i sak 0096/03).

Av de foreliggende sakene er det ingen som omhandler felling av skadeskutt elg.
Sakene vedrørende motorferdsel i utmark har slik det kan oppfattes vært behandlet i utvalget og 
vært referert i driftsstyret.

BYGGEKOMITE OG ANBUDSKOMITE (valgt i sak 0111/03)

Leder av styret for plan-drift og utvikling har selv i ettertid uttrykt bekymring for om det i det 
hele tatt er valgt en fast ”anbudskomite”, og mandat for komiteen er heller ikke her gitt av 
driftsutvalget jfr udatert skriv fra Odd Geir Fagerli til styret for plan-, drift og utvikling..
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Det kan således stilles spørsmål om vedtakene som er gjort i ”anbudskomiteen” før 08.04.09 er 
gyldige.
Det er likevel slik at følgene av kompetanseoverskridelse kan repareres ved at de kompetente 
organer i ettertid godkjenner vedtakene til tross for manglene ved vedtakenes tilblivelse.

Videre kan det synes som om det har vært manglende saksbehandling i driftsutvalget når leder 
og medlemmer har misforstått både saksutredningen og fattede vedtak. Dette må kommunen ta 
tak i og forbedre.

4. OPPSUMMERING

1. Saken om konsesjon ved eiendomsoverdragelse av gnr 54 bnr 60 har i ettertid fått sin 
endelige avgjørelse av kompetent organ.

2. Saksbehandlingen av delegasjonssaker i driftsutvalget har vært mangelfulle. Dette har 
resultert i at det fram til 08.04.09 gjort flere vedtak i ”ikke kurante” saker av 
”anbudskomiteen” som det i ettertid er stilt spørsmål om gyldigheten av, bl a 
fra leder av komiteen. Dette bør få sin endelige avklaring i driftsutvalget og eventuelt 
kommunestyret.

3. Saken om salg av kommunal bolig på Elvevoll – antakelse av anbud (over 250.000,-)-  
burde etter daværende delegasjonsreglement sannsynligvis vært behandlet av 
kommunestyret.
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Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/1102 -1

Arkiv:

Saksbehandler:  John Egil Ottosen

Dato:                 24.02.2010

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
14/10 Storfjord Næringsutvalg 01.03.2010
13/10 Storfjord Kommunestyre 09.03.2010

Orientering - framdrift av intensjonsavtale mellom Storfjord kommune og 
Statskog

Saksprotokoll i Storfjord Næringsutvalg - 01.03.2010 

Behandling:

Atle Aronsen fikk permisjon fra kl. 1150 og forlot møtet. 

Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslag fra Birger Sommerseth (H):
Storfjord kommune ønsker langsiktige forutsigbar inntekter av et kraftverk i Stordalen.
Derfor ønsker  kommunen eierandeler som vil gi kommunen langsiktig og mer forutsigbare 
årlige inntekter på lengre sikt.
Bare eiendomsskatt er usikker inntektskilde på lengre sikt, da den i stor grad er politisk 
avhengig med de svingninger det kan få.

Forslaget fra Birger Sommerseth ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Storfjord næringsutvalg stiller seg positivt til prosjektet. Næringsutvalget oversender innspill og 
kommentarer til kommunestyret.

Storfjord kommune ønsker langsiktige forutsigbar inntekter av et kraftverk i Stordalen.
Derfor ønsker  kommunen eierandeler som vil gi kommunen langsiktig og mer forutsigbare 
årlige inntekter på lengre sikt.
Bare eiendomsskatt er usikker inntektskilde på lengre sikt, da den i stor grad er politisk 
avhengig med de svingninger det kan få.
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Rådmannens innstilling

Storfjord næringsutvalg stiller seg positivt til prosjektet. Næringsutvalget oversender innspill og 
kommentarer til kommunestyret.

Saksopplysninger

Storfjord kommune har over tid jobbet sammen med Statskog om å få utviklet et 
næringsselskap i kommunen. Storfjord kommunestyre vedtok en intensjonsavtale som gir 
grunnlag for en videre utvikling av et næringsselskap i kommunen.

Bakgrunnen for denne muligheten har kommet gjennom at Statskog har planer om å bygge ut 
elvekraftverk (Stordalselva) i kommunen. Denne utbyggingen gir mulighet for å realisere et 
næringsselskap og andre viktige bidrag for Storfjord kommunen.  
Statskog ønsker i samarbeid med Storfjord kommune å skape næringsutvikling i kommunen. 

Informasjon rundt utbygging av Stordalselva:
Det er sterkt ønskelig at elva skal være mest mulig uberørt ved en utbygging. Dette skal skje ved 
at utbyggingen legges i tunnel. Inngrepene vil først og fremst skje ved inntaket og utløpet. 
Ved inntaket blir det ikke laget demning som skal demme opp for et større vannmagasin, men
kun en mindre mur som skal lede vannet fram til inntaket. Overskuddsvannet vil følge elvas 
naturlige løp. 
I forbindelse med etablering av kraftstasjon, vil den eksistere gamle adkomstvegen bli utbedret. 
Dette gir bedre adkomstmulighet inn til området og kan også brukes i forhold til rekreasjon.
Utbyggingen vil kreve en fullverdig konsekvensutredning, men foreløpig er prosjektet i en tidlig 
fase.
Utviklingen på grunn av utbygging vil gi muligheter:
∗ Næringsselskap

§ Flere aktører (eks. Innovasjon Norge, Banker, private selskap)
§ Investeringsselskap for næringsutvikling. 
§ Kommunen fortsetter med næringsfond som nå

∗ Vei
§ Oppgradere av eksisterende vei i Signaldalen
§ Spleiselag med Troms fylkeskommune
§ Arbeid for entreprenører i perioden

∗ Overskuddsmasser
§ Overskuddsmasser kan brukes til utbedringer av veg
§ Nærings- tomter/areal

∗ Utbyggingsrigg
§ Brukes i turisme som overnatting med mer etter prosjektslutt!
§ Annen næringsutvikling!

∗ Mobildekning
§ Gir bedre nett til lokalbefolkning
§ Fjellsikkerhet
§ Andre fordeler
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∗ Nettutbygging av kraft som forsyner hele Storfjord kommune
§ Den nye kraftlinje blir lagt som jordkabel (mindre inngrep)
§ Dagens luftlinjer med kraft blir samtidig lagt i jord! 
§ Muligheten for en trafostasjon på Hatteng vil gjøre det lettere for 

næringsaktører å etablere seg i kommunen

Ubygging av Stordalselva vil fornybar energi for kraftmarkedet. Det vil også være argument for 
strømleveranse til vårt naboland Finland som holder på og etablere et atomkraftverk i Nord 
Finland.

Det er derfor viktig at kommunestyret og Statskog for å drøfte hvilke muligheter denne 
etableringen gir for området.

Vurdering

Storfjord kommune har godkjent en småkraftplan som gir muligheter får mer næringsutvikling i 
kommunen.

I distriktskommuner er det vanskelig med kapital for næringsetableringer. Et næringsselskap kan 
bidra med betydelig kapital ved nyetableringer i kommunen.

Statskog har signalisert store muligheter for et samarbeid med Storfjord kommune for deres 
utbygging av Stordalselva. Dette er det ønskelig at man gjør i lag med kommune og viser hvilke 
muligheter er mulig å utvikle.

Elvekraftverk kan generelt ikke gi annen inntekt til kommunen en eiendomsskatt. Elvekraftverk 
som produserer over 87 GWH vil gi konsesjonsavgift.
Stordalselva er beregnet til 60/70 GWH

Storfjord kommunestyre ønsker at vi skal få årlige inntekter til kommunen fra utbyggingen i 
Stordalen. Derfor må saken drøftes og komme tilbake til kommunestyret.
Statskog ønsker en god dialog om prosjektet, og det er avholdt flere møter om dette med 
Storfjord kommune.
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